



THIS.  
\_SUPER  
(...ARGUMENTS)

Damien Bachet  
Compositeur / Producteur MAO  
06 73 64 14 61  
[contact@thissuperarguments.com](mailto:contact@thissuperarguments.com)  
<https://thissuperarguments.com>



## B I O

### FR

Développeur logiciel à plein temps, père à plein temps, mari à plein temps, Dijon, France

Constant variable est le premier EP de Damien. Il y exprime ses peurs, ses joies, son intérêt pour la multiculturalité et le mélange des genres. Un assemblage de détente et de violence. Influencé par la scène française électro/techno du début des années 2000 et beaucoup d'autres producteurs tels que Four Tet, Modeselektor, Röyksopp, Photay, Paul Kalkbrenner, RJD2.

Il est passé par des années d'expérimentations. Du stade où il ne se pensait même pas capable de composer un morceau entier jusqu'à son premier projet Naivespeakr et ensuite This super arguments.

### EN

Full-time software developer, Full-time dad, Full-time husband based in Dijon, France

Constant variable is Damien's first EP expressing his fears, joy, interest for multiculturality and mix of genres. Blend of chill and violence. Influenced by the French electro/techno scene of early 2000's and many more producers including Four tet, Modeselektor, Röyksopp, Photay, Paul Kalkbrenner, RJD2.

He went through years of experiments. From not knowing he could even compose an entire track to his first Naivespeakr project then This super arguments.

**Insta** [@thissuperarguments](https://www.instagram.com/@thissuperarguments)

**FB** [@thissuperarguments](https://www.facebook.com/@thissuperarguments)

**Youtube** [Constant variable playlist](https://www.youtube.com/playlist?list=Constant%20variable)

**Spotify** [Constant variable EP](https://open.spotify.com/album/Constant%20variable)

**Web** [thissuperarguments.com](https://thissuperarguments.com)